
FAU-møte 19.10.2023  

Til stede:  

1. trinn: Fraværende 

2. trinn: Fraværende  

3. trinn: Elisabeth Fiksdal  

4. trinn: Taina, vara for Kristian Angen  

5. trinn: Wenche Marie Andersen  

6. trinn: Fraværende  

7. trinn: Fraværende  

8. trinn: Mari Mæland  

9. trinn: Fraværende 

10. Ine-Therese Pedersen  

Videregående: Annika Bengtsson  

Andre inviterte: Rektor Frode W. Thorstad 

Saker:  

1. Rektor informerte:  

• Rektor deltar på trafikk-work-shopen (transport- og mobilitetskafeen på Nordover) som eier 

rom på tirsdag 24.10.2023. Der skal dem bla diskutere om hvordan legge mer til rette for 

myke trafikanter i Longyearbyen. 

Annika Bengtsson som er foreldrerepresentant for videregående skole deltar også på kafeen 

som representant ifra skolens FAU.  

• Torsdag 19.10 var det refleksens dag. Rektor ønsker at vi voksne sprer i alle kanaler 

viktigheten om å bruke refleks.  

•Skoleskyss starter mandag 30. oktober. I år er det litt endringer angående 

skoleskyssordningen. Ungdomstrinnelever får fra nå av kun bli med ungdomstrinn-

skolebussen til skolen. Ungdomstrinn-skole-bussen blir levert ved skolen ca kl. 08.25. Det 

kommer til å komme tydelig informasjon om hvem adresser som skal gå på skolebussen hvor i 

Longyearbyen. Skolen kommer til å telle de elev-setene i skolebussen som ikke er i bruk på 

grund av økonomi. Longyearbyen Lokalstyre kan nemlig ikke betale for halvfulle skolebusser. 

Det finnes altså en forventning om at elvene skal bruke skolebussen. Det er per i dag to 

stykker skolebusser som skal kjøre to runder hver i byen for å plukke opp elever til skolen. I 

tillegg skal en minibuss kjøre opp til Gruvedalen og hente skoleelever der.  

• Tv-aksjonen på skolen ble til en kjempe suksess i år igjen. Det er morsomt å se en sånn fin 

sosial begivenhet. På FAU-møtet trodde rektor at skolen skulle kunne klare å samle sammen  

ca 190 000kr. Det er gode fine gevinster som er blitt samlet inn. Alle ansatte på skolen jobber 

ca 3-4 timer gratis dugnadstimer på tv-aksjonsdagen på skolen. Tv-aksjons-opplegget brukes i 

undervisningen på skolen.  

• Det skal gjennomføres en statlig anonym elevundersøkelse i november. 

• Det skal gjennomføres en undersøkelse om klassetrivsel. Denne undersøkelsen gjelder for 

alle elever. Denne undersøkelsen er ikke anonym. 



 

• På nyåret kommer en «ung data-undersøkelse». Denne undersøkelsen utføres hvert 3. år. 

Undersøkelsen handler om ungdomsforhold.  

 

 

2. Anja Torstensen ifra Enhet barn og unge i Longyearbyen og Gunnhild Masterbakk som er 

enhetsleder for barn og unge i Longyearbyen informerte FAU om en modell for tverrfaglig 

samarbeid for barn og unge i Longyearbyen.  

En beskrivelse for modellen ligger ved bakerst i dette referatet. Anja og Gunnhild tar gjerne 

imot tilbakemeldinger hvis noen ikke skulle forstå modellen, eller om noe er utydelig.  

Målet for tverrfaglig samarbeid i Longyearbyen er å: 

Forebygge omsorgssvikt og atferdsvansker. 

Å fange opp bekymringene tidligst mulig, både i forhold til enkeltindivider og for gruppe. 

Jobbe godt for en meningsfull fritid for alle barn og unge som oppholder seg i Longyearbyen. 

Anja og Gunnhild forklarte for FAU ifra modellen at forebyggende forum eies av 

Sysselmesteren, sykehuset og Longyearbyen Lokalstyre. Dem har til sammen fire møter om 

året der dem for eksempel snakker om muligheten for å få en psykolog til Longyearbyen. 

Noen flere eksempler er arrangementer som «Ut og kjør», «Verdensdagen for psykisk helse» 

og «Ung data undersøkelsen». 

Anja Torstensen er bla på ungdomsklubben etter skoletid to dager i uken.  

Fremover skal det ansettes et til personale til enheten for barn og unge i Longyearbyen.  

Fremover skal tre stykker personal ifra enhet barn og unge i Longyearbyen få ansvar for å 

følge opp lekeplassen, skolen, klubben m.m. så at ungdommene skal kunne vite hvem de er. 

På skolen har dette personalet for eksempel noe som kalles for «Åpen time» hver torsdag 

imellom kl. 12.00-13.30. Der kan elever, lærere og foreldre møte opp og snakke med dem. En 

trenger ikke å booke tid i forkant. Fremover skal dem også gå i gang med et lignende 

samarbeid med barnehagene.   

For tiden arbeider Anja og Gunnhild med en sektorplan.  

 

3. Sist lørdag (14.10.2023) var det foreldrestyrt lørdagsklubb på ungdomsklubben. Det møtte 

opp 15 st elever ifra mellomtrinnet og 10 st elever ifra ungdomsskolen. Dem stekte vafler og 

hadde det trivelig.  

4. Fra nå av legges Natteravnordningen i Longyearbyen offisielt ned.  

5. Neste FAU-møte holdes i glassgården onsdag 15. november kl. 19.00 og da skal vi bla snakke 

om skoleruta. 

 

Referent: Annika Bengtsson 

 


